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● Presentation av ledare och dess nya roller.
Janne och Daniel har huvudansvaret för träningarna. Linda och Madde har
ansvar för lagledarrollen med hjälp av Lena. Lena och Wiktoria kommer vara
delaktig på alla träningar. Vid frånvaro i ledarstaben så kommer föräldrar att
tillfrågas om att hjälpa till på träningar.

● Attityd på träningar.
Uppmanar alla föräldrar att prata med sina barn om attityd på träningar mot
sina lagkamrater. Det har varit en del trams och flams som förstör för många
på träningarna samt elaka kommentarer. Det är inte meningen att något barn
ska känna sig dålig och vara ledsen.

● Nya förhållningsregler på läktaren.
Tränarna upplever att barnen ofta tittar upp på läktaren men utan att få
respons av föräldrarna. Därför önskar vi att ni lägger ifrån er mobilerna när ni
sitter på läktaren under träningarna och istället tittar på barnen.

● Ansvariga för kiosk och försäljning samt info om försäljning och kiosk.
Madde är i dagsläget ansvarig för kiosk och försäljning men behöver ha hjälp
av fler föräldrar då hon kliver in som lagledare. Kiosk ansvar innebär att fixa
schema och se till att kiosken är bemannad de pass som vi blir tilldelade av
föreningen. Försäljningsansvar innebär att ge ut information till föräldrar om
de olika försäljningarna samt tar emot beställningar och meddelar föreningen.
Informerar om leverans och betalning efter varje försäljning.
Ingen har dock anmält sig att hjälpa till än. Meddela någon ledare på träning
eller kontakta Madde vid intresse.
Fler måste hjälpa till om vi ska få laget att fungera.

● Information om nuläget i laget.
Tyvärr har vi fått lite avhopp i laget och just nu finns det inte tillräckligt med
killar födda -13 för att dela upp laget. Så vi fortsätter med P13/14.

● Information om sammandrag och vad som gäller för att bli kallad.
Vi kommer att arrangera ett sammandrag den 23/10. För att bli kallad till
sammandrag så måste man ha tränat minst 2 gånger denna säsong.
Viktigt att alla svarar på kallelser i tid både till träningar/matcher så att
tränarna lättare kan planera.

● Information om Irstablixten.
Vi kommer att anmäla oss till Irstablixten cup som spelas i Västerås sista
helgen i Mars. Intresseanmälan kommer att komma ut i Januari så vi vet hur
många lag vi ska anmäla.

● Information från Föreningen.
Maria Kiesbye berättade om föräldrarådet som träffas 1 gång/termin. Där tas
det upp frågor och synpunkter om föreningen. Detta för att föreningen vill ha
föräldrars synpunkter och förslag. Endast föräldrar utan något uppdrag i
klubben deltar tillsammans med styrelsen.

● Övriga frågor/synpunkter.
Inga frågor eller synpunkter kom upp.




